

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: 01.09.2025

Tid: 14:00-16:00

Sted: R90

Tilstede: Eirik, Håkon, Sigve, Ole Marius, Evie, Sondre, Cornelia, Postkom, Ingrid Undeberget

Forfall: Juliane

[Saksnr.] Sak Ansvarlig

[1] Godkjenning av dagsorden **Alle**

[2] Ris og ros **Alle**

- Ros for vasking av Nablalageret

[3] Orienteringssaker **Alle**

RRT fra stillingene

Leder: Så digg å få ryddet litt nede på lageret, er nå mye bedre plass nå! Ellers har tiden gått til å komme litt frem på skolearbeid og til diverse Immballforberedning. Gleder meg til IMMBALL!!

Nestleder:

Faddersjef/sekretær: Her går det i travle dager med møter i div deltidsjobber, planlegging av integrering, og å prøve å være litt sosial i det hele. Kan være stolt av gjengen her som har vasket nablalageret!

Økonomiansvarlig:

Bedriftskontakt: hatt sosialkveld

Arrangementssjef: Gjort mye med immball, hadde brette ting i dag takk til

Koordinator: Booket rom, snakket med webkom om informasjonsdeling rundt opptak undergrupper og kost meg med helg.

Gledes og grues tilopptak og immball denne uken 😊

Blestesjef: Blestet undergrupper, velferdsmidler fra fakultetet og universitetsquizen, blant annet. Avtalt integreringsblesting med foreleser. Travle tider med jobb, styregreier og studierelaterte ting. Men mye gøy også. Ser frem til torsdag:) Må gå halvveis i møtet fordi ukas forelesning i 4K er flyttet, så får prøve å være effektive den første timen!

To-do fra sist

Badekar

Sigve har fikset badekar!

Valg av Tidtaker

Ole Marius

[4] Saker **Alle**

Blesting av integrering Evie [4]

Evie har avtalt blesting for integreringen i en matteforelesning tirsdag 02.09.2025

Integrering Eirik [5]

Styret ser igjennom overordnet innføringsskriv til integreringen og ser om det er noe som mangler.

Styrekontortid Eirik [3]

Styret blir enige om at semesterets styrekontortider blir:

11:00-12:00 på mandager og 09:00-10:00 torsdager

Det er ikke sikkert hvilken kontortid som vil ha vafler. Dette må tas i samarbeid med de andre linjeforeningene i NV- gangen i forhold til bruk av NV-kjøkkenet

Felles kalender/notat Cornelia [2]

Ikke relevant

DGI Håkon [5]

Ikke referatført

Gjøremål for Immball Håkon [10]

Styret diskuterer hva som må være fikset før immatrikuleringsballet. Dette inkluderer gjøremål for integreringen og for immatrikuleringsballet.

Bånd Ingrid Undeberget [3]

Mange opplever at det kan være upraktisk å feste daljer og pins til kjolen under galla. Derfor foreslås det å innføre et system der man kan kjøpe et eget bånd til medaljer og pins. Båndet vil ikke ha noen funksjon som representasjonsbånd, men kun være ment som en praktisk løsning for å feste daljer og pins.

Sigve er på saken.

[5] Eventuelt

Alle

Vask av kontoret

Styret setter en dato for en grundig vask av kontoret ved neste styremøte

Pant på kontoret

Kontorkom har nå fått ansvar for panten på kontoret. Leder i kontorkom forsøker å få til en løsning med Infinitum.

[6] Fremover

Alle

- Imball
- Integrering

[7] Kritikk av møtet

Alle

- Sigve glemte rrt
- Manglende akademisk kvarter i innkalling

[8] Workshop !

Alle